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Goran Marković je školske 2011/2012. godine bio predsednik Studentskog parlamenta na
Fakultetu tehničkih nauka u Novom Sadu, koji, inače, ima 32 člana i pet predstavnika u
Studentskom parlamentu Novosadskog Univerziteta, a nedavno je izabran za studenta
prodekana. Goran je student produžene godine osnovnih studija na Departmanu za
građevinarstvo i geodeziju FTN Univerziteta u Novom Sadu, a kako sam kaže, iz Gackog, iz
Hercegovine, došao je sa ciljem da što pre završi studije i sebi stvori prostor i uslove za rad.

      

   Shvatio je da će biti ne samo od koristi sebi i drugima ukoliko bude aktivan u studentskoj 
organizaciji, nego da će mu to i proširiti vidike i omogućiti da sazna više u životu i lakše se
odluči za posao u budućnosti. I njega smo zatekli na Sajmu zapošljavanja „Moj prvi posao“, gde
smo vodili ovaj razgovor.  
   *Nije mala stvar biti jedan o lidera među 11.000 studenata. Kako se osećaš u ulozi
studenta prodekana?
   -Mislim da imam priliku da realizujem neke projekte i neke moje ideje koje sam imao do sada.
Nadam se da će mi se pružiti prilika da kroz saradnju sa dekanatom i studentima, zajedno
ostvarimo naše ciljeve koji su u interesu svih studenata, jer to i jeste u opisu ove funkcije.
Osnovni cilj je pomoć studentima, da im olakšamo studiranje, da u isto vreme ono bude
efikasno, bez da se narušava njegov kvalitet života.
   *Studenti FTN-a su dosta aktivni, ali šta treba po vašem mišljenju uraditi da to bude još
bolje?
   -Na našem Univerzitetu, ali i uopšte u Srbiji, FTN je na prvom mestu kada je u pitanju
saradnja studenata-profesori, student-uprava, a i samo možete videti na ulazu u studentsku
službu natpis: „Student je car“. Prvenstveno je sve podređeno studentu i na sve načine im se
pokušava izaći u susret. Sada su u pitanju nijanse oko dogovora, upoznavanja studenata,
brucoša, da na vreme saznaju uslove upisa kako bi bili spremni na stvari koje ih čekaju u
narednom periodu i da to što uspešnije realizuju. Što se tiče ostalih stvari, mislim da imamo
sjajne uslove za studiranje na našem fakultetu. Uostalom, to je potvrdilo  i istraživanje kvaliteta
studiranja studenata koje je sprovela NVO „I Srbija“, prema kome je Fakultet tehničkih nauka
imao najbolji odnos prema studentima, najbolju organizaciju i usluge, među 30 anketiranih
fakulteta u Srbiji.   
   *Ipak, koja je sada najveća studentska muka?
   -Najveća studentska muka su i dalje ispiti, ali to je prvenstveno do nas studenata i treba da se
potrudimo, jer to nam je i cilj, da se usavršavamo, da se baziramo na nauku, kako bi kasnije
uspeli u poslu. I sam ovaj Sajam zapošljavanja će biti uspešan jedino ako mi budemo stručnjaci
i ukoliko budemo pokazali kvalitet, pa nas zainteresovani poslodavci odaberu da budemo deo
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njihovog tima.
   *Šta kažete za ideju održavanja Sajma?
   -Ideja je izvrsna. U ovako teškim uslovima krize se studentima pruža mogućnost da „opipaju“
oblast gde mogu da napreduju i sutra da se usmere u određenom pravcu. Ukratko, da vide na
koji način rade pojedine kompanije i da vide šta ih čeka sutra u životu.
   *Po vašem mišljenju da li je veza između fakulteta i privrede dobra i dovoljna?
   -U tom pogledu mislim da fakultet treba da poboljša saradnju sa privredom, ali na način da
obezbedi da još više kompanija bude dostupno studentima, kako bi oni mogli da odrade praksu
i da na taj način imaju priliku da se pokažu i sutra zaposle. Mislim da ta saradnja može još
dosta da se unapredi.
   *Kakve su tvoje ambicije po završetku fakulteta?
   -Da završim osnovne studije, pošto imam produženi status, da upišem master i kasnije,
ukoliko bude prilike, da se usavršavam, a ukoliko ne bude prilike za to, da nađem posao i da se
usavršavam u struci – izjavio je Goran Marković.
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